
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 27. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 938
Kan ministeren oplyse om det er regeringens ambition, at teknologiniveauet
for høreapparater skal holdes på 2002-niveau, da man i "Beskrivelse af sam-
let forslag på høreapparatområdet" side 2 bl.a. skriver således: "Med et til-
skud på 5.000 kr. (sat ned fra 5.607 kr.) vurderes det, at borgerne vil have
mulighed for at få et høreapparat af samme kvalitet som Folketinget ønskede,
da tilskuddet i 2002 blev hævet til 5.000 kr."?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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